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Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 
 
Middels dit schrijven willen wij als direct omwonenden reageren op de brief van 
Kwintes over haar plannen met De Stolpe van 4 maart 2021 (zie bijlage). Wij zijn 
namelijk zeer verrast door de reactie van Kwintes op de door onafhankelijk bureau 
Ravenkop uitgevoerde risicoanalyse. Graag leggen wij u uit waarom het voor ons 
problematisch is dat Kwintes het rapport van tafel veegt. Daarnaast vragen wij ons af 
hoe de Gemeente Hilversum hierover denkt. Het rapport is tenslotte door zowel de 
Gemeente Hilversum als buurtbewoners bestempeld als een inhoudelijk zeer sterk 
rapport dat als basis moest dienen voor het nieuwe plan van Kwintes. 
 
Wij vinden het zeer verrassend dat voor Kwintes een rapport dat in een 
maandenlang nauw samenwerkingstraject tussen de gemeente, 
buurtbewoners en Kwintes tot stand is gekomen nu ineens ‘geen basis is om haar 
plannen met De Stolpe bij te stellen’. Kwintes was betrokken bij de keuze voor 
bureau Ravenkop en was van begin af aan op de hoogte van de onderzoeksvraag en 
de invulling die bureau Ravenkop daaraan gaf.  
 
Daarom rijst de vraag waarom Kwintes hiertoe over gaat. Kwintes schrijft dat zij de 
risicoanalyse 'heel zorgvuldig heeft doorgenomen en beoordeeld'. Maar wat die 
beoordeling daadwerkelijk inhoudt wordt niet nader toegelicht dan de summiere 
stellingen dat 'in het rapport ontbreekt een helder en eenduidig methodisch kader' en 
dat het 'referentiekader voor het merendeel van de bewoners niet representatief is'. 
Wij vragen ons af wat de onderbouwing is van Kwintes op die stellingen. 
 
De gevolgen van het integraal verwerpen van het rapport zijn bovendien zeer 
verstrekkend, waardoor dit voor de buurtbewoners een ernstige kwestie is. De 
conclusie van bureau Ravenkop dat de plannen van Kwintes met 'de Stolpe' een 
netto onaanvaardbaar risico met zich meebrengen voor zowel de cliënten van 
Kwintes als buurtbewoners biedt objectief inzicht in wat er op het spel staat voor alle 
betrokken partijen. En de diepgaande uitsplitsing van alle bruto risico's, 
beheersmaatregelen en resterende netto risico's scheppen een kader voor een 
nieuw en beter plan. Dat Kwintes dit kader nu naast zich neerlegt is dan ook zeer 
verontrustend. De risico's worden op die manier eenzijdig verworpen en genegeerd 
en de buurt en de gemeente moeten dat schijnbaar maar gewoon accepteren.  
 



 
 
 
Daar komt bij dat de heroverweging van Kwintes en bijbehorende aanpassingen op 
haar plan nu inhoudelijk niet te beoordelen is door de buurtbewoners. De 
heroverweging van het plan is volgens Kwintes namelijk alleen gemaakt 'in het 
belang van haar cliënten'. Wat Kwintes daarmee bedoelt is onduidelijk en zonder het 
kader van de risicoanalyse en zonder inzicht in de overwegingen van Kwintes zijn de 
aanpassingen in geen enkele context te plaatsen. Bovendien worden de belangen 
van de buurt en de gemeente op het gebied van openbare orde en veiligheid dus niet 
onderkend. In ogenschouw nemend hoeveel risico's en beheersmaatregelen uit de 
risicoanalyse daarmee samenhangen is de buurt hierover zeer ongerust. Het 
resterende netto risico blijft nog steeds onaanvaardbaar hoog. 
 
Tegen deze achtergrond kunnen de buurtbewoners niet anders dan wederom 
benadrukken dat in hun ogen de gedegen en objectieve risicoanalyse van bureau 
Ravenkop een verantwoordelijkheid heeft geschapen. Kwintes kijkt daarvan nu weg, 
maar de buurt rekent erop dat de Gemeente Hilversum dat niet doet. Dus roepen wij 
de Gemeente Hilversum op om Kwintes te verzoeken alsnog de conclusies van het 
rapport op hoofdlijnen te onderschrijven, zoals de gemeente dat bij monde van 
Wijkwethouder Bart Heller zelf ook heeft gedaan. Daarnaast vragen wij de gemeente 
om Kwintes te verzoeken inzicht te geven in haar inhoudelijke beoordeling van het 
rapport zodat samen met de buurt overeenstemming kan worden gevonden over het 
kader waartegen de plannen van Kwintes kunnen worden beoordeeld.  
 
Hierbij willen de direct omwonenden nogmaals benadrukken dat ze niet tegen de 
komst van Kwintes an sich zijn. Maar dit moet wel op een dusdanige manier 
gebeuren dat er geen onverantwoorde risico’s worden genomen met de cliënten en 
de buurt.  
 
Alleen met de basis van het rapport op hoofdlijnen kan er een breed gedragen plan 
worden opgesteld dat leidt tot een vruchtbare samenwerking tussen gemeente, buurt 
en Kwintes. Een samenwerking waar de buurt nog steeds open voor staat, en een 
samenwerking die in ieders belang is. Wij vragen de gemeente om steun om dat voor 
elkaar te krijgen. 
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